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ÚVODNÍK 

Milí čitatelia! 

    Nový školský opäť otvoril svoje brány a my 

sa tešíme na to, že vám školský rok budeme 

spríjemňovať aj stránkami nášho školského 

časopisu Domino 4. Veríme, že ste do 

kolobehu nových  školských povinností nabehli 

oddýchnutí, spokojní a plní nových síl.  

Čo vás čaká v najnovšom čísle nášho 

časopisu? Titulná strana, ktorá bola opäť 

v šikovných rukách Tamarky Balajovej z 9.C, 

nám naznačuje, aké je vzdelanie pre nás 

dôležité a ako nám otvára nové obzory. Veď ak 

nie ste ochotní sa učiť, nikto Vám nepomôže. 

A naopak, ak ste odhodlaní učiť sa, nikto Vás 

nezastaví. Krásna myšlienka, však?!  V učení  

Vám určite pomôžu aj naši skvelí pedagógovia. 

Predstavíme Vám bližšie pani učiteľky 

Majdlenovú a Mihaličkovú, zaspomíname si na 

vznik Československej republiky, presvedčíme 

sa, že recyklovať sa naozaj oplatí 

a nezabudneme ani na našich úspešných 

žiakov. Vedeli ste napríklad, že v našich 

radoch máme naozajstnú „rytierku“?  Opäť 

sme Vám položili množstvo zvedavých otázok 

v rôznych anketách. Nebudú chýbať  

pravidelné rubriky plné zaujímavých i poučných 

článkov. 

Tieto, ale i mnohé iné články už 

netrpezlivo čakajú, kedy sa do nich začítate.  

Podobne ako po minulé roky môžete do nášho 

časopisu prispievať prostredníctvom 

SCHRÁNKY, ktorá sa nachádza oproti zborovni, 

kam môžete vhodiť svoje práce, návrhy, 

pripomienky a postrehy. Na všetky sa veľmi 

tešíme! 
 Z obsahu aktuálneho čísla sme Vám čo 

to prezradili, pozorne však listujte a dozviete 

sa oveľa viac. Prajeme Vám príjemné čítanie! 

      

                                            redakcia časopisu 
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Horyzonty 

Ţiaci 2. stupňa našej školy sa dňa  

8. novembra 2018 zúčastnili 

festivalu horských filmov 

HORYZONTY v kine Hviezda 

 v Trenčíne. Festival 

dobrodruţných filmov HoryZonty 

ponúka kaţdoročne  svojim 

návštevníkom viacero zaujímavých 

 filmov svetovej i domácej 

produkcie, multimediálne 

prezentácie hostí, outdoorové 

workshopy, autorské fotovýstavy, 

fotosúťaţ a sprievodné podujatia 

určené širokej verejnosti. 

 

Dopravná výchova 

Počas dvoch dní (3.10. a 4.10.) sa 

náš školský dvor premenil na 

dopravné ihrisko. Deti sa stali 

účastníkmi cestnej premávky, 

spoznávali dopravné značky a 

riadili sa dopravnými predpismi. 

Postupne sa počas dvoch dní na 

dopravnom ihrisku vystriedali 

triedy: 2.B, 2.A, 2.C, 2.D, 3.A, 3.B, 

3.D, 4.A, 4.C, 3.C, 4.B.  

  

Akadémia Mateja Tótha 

Patríme medzi základné školy, kde 

uţ druhý rok funguje Akadémia 

Mateja Tótha (AMT) a 25 detí má 

moţnosť zadarmo absolvovať 

profesionálnu atletickú prípravu. 

Dňa 11.10. náš navštívil konateľ 

AMT p. Daniel Pastorek a 

riaditeľka AMT Mária Bedleková, 

ktorí nám odovzdali grand. Tento 

grand organizuje spoločnosť O2 

DOBRÁ VEC. Grand pokrýva 

tréningové jednotky pre našich 

25 ţiakov na celý školský 

rok. Ďakujeme všetkým, ktorí 

hlasovali za našu školu.  

 

Školské 

novin(k)y 

Daj si čas 

Naši ţiaci sa zúčastnili natáčania 

relácie "Daj si čas", ktoré 

odvysielala RTVS1 v sobotu 10.11. 

2018 o 9:00. Súperom našej školy v 

televíznej relácii bola jedna 

bratislavská škola, ktorú naši ţiaci 

jednoznačne porazili ;-). 

 

Drony v škole 

11.10.2018 sa ţiaci 4.A zúčastnili 

interaktívnej akcie „DRONY 

V ŠKOLE“, ktorá sa konala v rámci 

projektu „Smerovanie ţiakov 

k povolaniu“  na SOŠ Trenčín. 

Študenti tejto školy sprevádzali 

našich ţiakov po celej škole, ukázali 

im odborné učebne, dielne 

a laboratória. Vyskúšali si ovládať 

drony, autá na ovládanie, skladali 

stavebnice BOFIN. 

Počas celej akcie prechádzali 

rôznymi stanovišťami, kde súťaţili 

a zbierali body. Naši štvrtáci 

vyhrali v konkurencií 14 škôl 

1.miesto v stavaní technických 

stavebníc. Víťazný pohár a diplom 

im odovzdal predseda TSK 

Ing.Jaroslav Baška.  

 

Európska noc výskumníkov 

Ţiaci 7.C triedy  28.9.2018 

navštívili festival vedy 

a techniky na Slovensku - 

Európska Noc výskumníkov. 

Európska noc výskumníkov je 

paralelne organizovaná v 24 

štátoch Európy a tento ročník 

sa uskutočňuje pod značkou 

Európskeho roku kultúrneho 

dedičstva. Opäť bol pripravia 

bohatý a maximálne pestrý 

program, ktorý oslovil všetky 

vekové kategórie a záujmové 

skupiny. Špeciálnou cieľovou 

skupinou projektu sú deti v 

školskom veku, pričom dôraz je 

kladený predovšetkým na 

zvýšenie ich záujmu o štúdium 

prírodných vied a technických 

smerov na vysokých školách. 
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Mikuláš  

Vo štvrtok 6.12. 2018 navštívil všetkých 15 tried na prvom stupni  sv. 

Mikuláš. Sprevádzali ho anjeli, čerti,  hudobníci a speváci. Čerti strašili 

neposlušných ţiakov, anjeli zarecitovali ţiakom  krásnu vianočnú koledu 

a najlepší muzikanti a speváci z našej školy hrali a spievali vianočné 

pesničky.  Mikulášova druţina bola dobre pripravená aj po vedomostnej 

stránke, pretoţe dokázala svojim spoluţiakom vysvetliť, čo znamená 

advent, prečo zapaľujeme sviečky na adventnom venci, vedeli porozprávať 

aj historické fakty o sv. Mikulášovi. Mikuláš aj so svojou početnou 

druţinou /22 detí/ navštívil okrem tried aj zborovňu a v kuchyni aj naše 

šikovné kuchárky.  Veľká vďaka patrí našim „účinkujúcim“  ţiakom, ktorí 

svoje úlohy zvládli výborne a za predvedený skvelý program si vyslúţili 

pochvaly a zaslúţený potlesk. Vďaka nim pokračuje pekná tradícia 

Mikuláša v našej škole.  

          

Vianočná pošta 

Písať list Jeţiškovi v tomto 

období, je pre deti beţné. No 

čo takto napísať list niekomu 

inému? Niekomu úplne 

cudziemu? Pani učiteľka Mgr. 

Barbora Hargašová sa spolu 

s deťmi z 2.A a 4.C rozhodli 

spríjemniť Vianoce ľuďom 

z Domova sociálnych sluţieb 

v Trenčíne a ďalšie kresby 

smerovali poštou do Hospicu 

milosrdných sestier. Dúfame, 

ţe kresby vyčaria úsmev na 

nejednej tvári! 

 
 

Plastové vrchnáčiky pre Kristínku 

Plastové vrchnáčiky z PET fliaš, 

ktorých zbernú nádobu máme vo 

vestibule školy, sme opäť 

odovzdali Kristínke Korienkovej, 

ktorej prispejú na liečbu a 

rehabilitácie. Kristínka má 

vrodené choroby, na liečbu 

ktorých potrebuje pravidelné 

rehabilitácie, ktoré si hradia zo 

zberu vrchnáčikov.  Zbierame 

vrchnáčiky z PET fliaš, mlieka, 

dţúsov, oleja, octu, šampónov, 

aviváţe, sprejovej šľahačky, 

plastové vnútra z kinder vajíčok 

a pod.                  

    

Prvácka pasovačka 

25. október 2018 bol pre našich 

prvákov výnimočný. V tento deň boli 

pasovaní za ţiakov prvého ročníka 

našej školy. Dôleţitej úlohy sa 

zhostil sám pán kráľ Viliam I. 

a princezná Simona.  Na slávnostný 

akt  dohliadal pán riaditeľ a pani 

zástupkyňa. Ţiaci sprevádzaní 

svojimi triednymi učiteľkami 

a vychovávateľkami ŠKD   zloţili 

slávnostný  prvácky sľub,  ktorý 

spečatili vlastnoručným podpisom a 

získali čokoládovú medailu. Okrem 

podpisu im bude ich sľub pripomínať 

aj pamätný list, ktorý dostal kaţdý 

nový prváčik. 

 

Pečenie medovníčkov v ŠKD 

Dňa 30. 11. 2018 si ţiaci 2. A 

triedy spolu s pani učiteľkou 

Mgr. Barborou Hargašovou  

uţili spoločné chvíle pri pečení 

a zdobení vianočných 

medovníčkov. Atmosféru 

v kuchynke im spríjemňovali 

vianočné koledy a deti si 

okrem vykrajovania 

a pečenia vyskúšali aj samotné 

zdobenie potravinárskymi 

farbami, pričom sa dosýta 

vyšantili. Takto ozdobené 

medovníčky im však dlho 

nevydrţali a hneď ochutnali 

výsledok svojej práce. 
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Vyhodnotenie 

súťaží 

      súťaže 

Krajské kolo v cezpoľnom behu 

žiakov 

V októbri sa uskutočnilo Krajské 

kolo v cezpoľnom behu ţiakov 

základných škôl. Suverénnym 

víťazstvom v okresnom kole si 

postup zabezpečil Dávid Briatka 

z 9.A. Tajné očakávania pred 

štartom krajských pretekov Dávid 

naplnil a v obrovskej  konkurencii 

beţcov obsadil fantastické 3. 

miesto.                                                                                                           

        

 

Šachový triumf našej školy 

Dňa 8.11.2018 sa v Posádkovom 

klube Trenčín uskutočnili 

 „Okresné školské majstrovstvá 

Trenčín a Nové Mesto nad Váhom 

ţiakov a ţiačok v zrýchlenom 

šachu“, kde sme vyslali početnú 8-

člennú výpravu. Výsledky boli 

ohromujúce!  

Ţiaci: 

1. miesto: Patrik Orgoň (6.C)  

2. miesto: Jakub Orgoň (5.C) 

Ţiačky: 

1.miesto: Zuzana Rezníková (9.B) 

2.miesto: Adela Gibas (7.B)     

 

Majstrovstvá školy v SUDOKU 

Dňa 9.11. sa v našej škole 

uskutočnili Majstrovstvá školy 

v riešení SUDOKU. Do súťaţe sa 

zapojilo viac ako 40 ţiakov 5. – 

9.ročníka. Úspešným riešiteľom 

sa stal kaţdý ţiak, ktorý 

v časovom limite 45 minút 

vyriešil správne 2 zadania 

SUDOKU. 

Titul MAJSTER ŠKOLY 

V SUDOKU získali: 

Kristína Ďuráčiová, David 

Michalech, Matej Paulenda, 

Eliška Brezováková, Janka 

Ondrášková, Dominika Kubišová a 

Vivian Murínová. 

Titul  SUPERMAJSTER ŠKOLY 

V SUDOKU získali Emma 

Capáková, Natália Gabrhelová a 

Martin Gašpierik. 

 

 

 

Víťazstvo V MikulAS Cupe 2018 

Tento rok sa futbalistom 1. stupňa 

konečne po dlhých rokoch podaril 

úspech v prestíţnom turnaji , ktorý 

sa konal v športovej hale. 

Fun klubu, mal taktieţ veľký podiel 

na cennom víťazstve. 

 
 

Olympiáda v anglickom jazyku 

Dňa 4.12.2018 sa uskutočnila 

v našej škole Olympiáda 

v anglickom jazyku, ktorej sa 

zúčastnilo 42 ţiakov. Víťazi 

jednotlivých kategórií: 

Kategória  1A (ţiaci 5. - 7. roč): 

1. miesto  –  N.Švančárková (7.C) 

2. miesto  -   B. Skukálek  (7.C) 

3. miesto  -   N. Špaleková  (7.A) 

Kategória 1B (ţiaci 8. a 9. roč.) 

 1. miesto  -  A. Boleček  (9.B) 

 2. miesto  -  Laura Hlatká  (9.A) 

 3. miesto  -  Adam Ţucha (9.A) 

 

 

Petrohrad očami detí 

Uţ minulý rok sa na krásnom 2. 

mieste  tejto výtvarnej súťaţe, 

ktorej poslaním je upriamiť 

pozornosť mladých ľudí na 

Petrohrad,  umiestnila naša ţiačka 

Natália Bakošová zo VI.A triedy. 

Tento rok  získala 3. miesto, ku 

ktorému jej srdečne gratulujeme. 

Cenu si osobne prevzala na 

slávnostnej vernisáţi , ktorá sa 

konala  10.12. 2018  v Lučenci. 

       

Euroškolák 2018 

Dňa 29.11.2018 sa druţstvo ţiakov 

6. ročníka v zloţení Jakub Panák, 

Silvia Nováková a Barborka 

Beďatšová zúčastnili vedomostnej 

súťaţe o Európskej únii, v ktorej 

preukázali rozsiahle vedomosti a 

umiestnili sa na krásnom 2. mieste.  
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Geografická olympiáda 

Dňa 7. decembra 2017 sa konalo 

školské kolo geografickej 

olympiády. V troch kategóriách si 

popredné miesta vybojovali títo 

ţiaci: 

Kategória G - 5.r.: 

1.       Karnek Michal 

2.       Kamenec Martin 

3.       Macháč Andrej 

 Kategória F - 6. a 7. r.: 

1.       Lajčiak Michal 

2.       Plško Ján 

3.       Blaho Adam 

 Kategória E -  8. a 9. r.: 

1.       Stopka Marek 

2.       Závodná Natália 

3.       Maras Martin 

 

Timravina studnička 

Timravina studnička – regionálna 

súťaţ v umeleckom prednese 

pôvodnej slovenskej prózy, sa 

tradične v jesennom období 

realizuje v Trenčíne. Koná sa na 

počesť významnej slovenskej 

spisovateľky Boţeny Slančíkovej-

Timravy, ktorej ţivot a dielo sú 

späté s Novohradom. 

Do celoslovenského kola postúpil 

z 1.miesta Vladimír Juríček 

z 8.C, ktorý sa predstavil 

s ukáţkou od Daniela Pastirčáka 

Námorník a loďka. Na 

celoslovenskom kole, ktoré sa 

uskutočnilo v Lučenci 23. 

novembra 2018, získal Vladko 

krásne 3.miesto. Blahoţeláme! 

 
 

Pytagoriáda 

Matematické vedomosti a zručnosti 

si „precvičili“ naši ţiaci 12. 

a 13.12.2018 pri riešení úloh 

školského kola PYTAGORIÁDY. 

O poradí rozhodol nielen správny  

výsledok, ale aj čas, za aký stihne 

súťaţiaci úlohy vyriešiť. 

Úspešní riešitelia: 

5. ročník: Filip Lajčiak, Jakub Orgoň 

6. ročník: Barbora Beďatšová, Matej 

Búlik, Stella Erţinová, Adela 

Červeňanová 

7. ročník: Ján Marušinec, Michal 

Lajčiak, Benjamín Skukálek 

8. ročník: Roman Trautenberger, 

Filip Škára, Igor Valko 

      

SMREKovo 

V lieskovskej svadobke sa 13. 

decembra 2018 uskutočnil I. 

ročník okresnej súťaţnej 

prehliadky v prednese poézie 

a prózy pre deti, mládeţ 

a dospelých SMREKovo z tvorby 

básnika Jána Smreka pri 

príleţitosti 120. výročia jeho 

narodenia. 

Našu školu na súťaţi 

reprezentovala Karin 

ZEMEKOVÁ z 8.B triedy, ktorá 

v pomerne veľkej konkurencii 

zvíťazila a získala krásne 

1.miesto. Blahoţeláme a tešíme sa 

na ďalšie úspechy!  

 
 

Dejepisná olympiáda 

6.ročník 

1. miesto – Timotej Gavenda, 6.A 

2.miesto – Barbora Beďatšová, 6.C 

3.miesto – Matej Búlik, 6.A 

7.ročník 

1. miesto – Michal Lajčiak, 7.C 

2.miesto – Schahnesz Ahmad, 7.B               

3.miesto – Nikolas Šubert, 7.C 

8.ročník  

1.miesto – Janka Horvátová, 8.C 

2.miesto – Nina Melicháreková, 8.B 

3.miesto – Filip Krátky, 8.C 

9.ročník 

1.miesto – Natália Fraňová, 9.C 

2.miesto – Zuzana Rezníková, 9.B 

3.miesto – Róbert Nagy, 9.B 

 
 

Okresné kolo olympiády 

v nemeckom jazyku 

Po školskom kole olympiády z 

nemeckého jazyka sme sa s jej 

víťazom Jánom Marušincom zo 7.C 

triedy zúčastnili dňa 17. januára 

2019 okresného kola tejto 

olympiády. Jánovi sa podarilo, tak 

ako i vlani, obhájiť 

jedinečné 1.miesto vo svojej 

kategórii 1A a postúpiť do 

krajského kola. Ostáva nám len 

drţať silno päste a dúfať, ţe túto 

víťaznú šnúru udrţí Janko aj v 

krajskom kole. 
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Rozhovor s pani učiteľkou 

Mgr. Jankou Majdlenovou 
 

Keď sme sa minulý rok lúčili s pani učiteľkou  Mgr. Lenkou 

Krištofovou, len ťaţko sme si vedeli predstaviť, ţe ju nahradí 

učiteľka, ktorá bude rovnako úţasná. No len čo prišla pani učiteľka 

Majdlenová, vedeli sme, ţe je to na dobrej ceste. Poďte spolu s nami 

spoznať túto veselú, večne usmiatu a dobre naladenú pani učiteľku.  Začítajte sa spolu s nami 

s nami do rozhovoru  s touto pani učiteľkou 

a určite sa dozviete mnoţstvo zaujímavostí.  

 

Ako si spomínate na svoje 

detstvo?    

Mala som super detstvo. Bola 

som stále vonku, behala som, 

bila som sa so svojimi bratmi 

a robila s nimi lotroviny. 

Čím ste chceli byť ako malá? 

Ja v podstate doteraz neviem, čím chcem 

byť,  avšak mala som isté fázy. Chcela 

som byť aj učiteľkou, 

kaderníčkou,  potom 

keď sa mi začalo 

dariť v plávaní, tak 

som chcela byť 

olympijskou víťazkou.  

 Ako si spomínate na 

svoje študentské 

časy? Ktorá škola 

Vám utkvela najviac 

v pamäti – základná, stredná alebo 

vysoká? Prečo ? 

Najlepšie spomienky mám na strednú 

školu, pretoţe som bývala na internáte,  

a tam som zaţila naozaj pekné časy. 

Vytvorili sa tam úţasné priateľstvá, ktoré 

trvajú dodnes. A veľmi sa 

tomu teším, ţe sme ostali 

s kamarátkami stále 

v kontakte. 

Boli ste vzornou žiačkou? 

Určite nie. Nikdy som nebola vzornou 

ţiačkou, za čo sa teraz hanbím. Trošku 

som si to vynahradila na vysokej škole. 

Tam som sa snaţila naozaj zo všetkých síl. 

Pamätáte si meno svojho obľúbeného 

učiteľa? Ktorý predmet Vás učil? 

Spomínam si. Na základnej škole sme mali 

slovenčinárku, zhodou okolností to bola 

riaditeľka ZŠ. Volala sa pani učiteľka 

Kriváňová. Bol to 

naozaj výborný 

pedagóg, správny 

človek, férový- 

toto si ja cením. 

Ktorý vyučovací 

predmet ste mali 

najradšej a ktorý 

naopak?  
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No, milovala som telesnú 

výchovu. To boli pre mňa 

najobľúbenejšie hodiny 

z týţdňa. My sme mali 4 alebo 

5krát do týţdňa telesnú. Tým, 

ţe som bola vo výberovej 

plaveckej triede, sme mali viac 

telesnej. No a nemčina ma 

prenasleduje s straší uţ od 

základnej školy, čiţe tento 

predmet je určite najhorší. 

Chceli ste byť vždy 

učiteľkou?   

Ako kedy. Niekedy som nad tým 

rozmýšľala, ţe by to aj šlo, potom zase 

prišla fáza, ţe asi ani nie. Neskôr som to 

vyštudovala, ale keď sa mi narodili deti, 

tak som si povedala, ţe určite nechcem 

a nebudem učiť. Ale keďţe 

„zapovedaného chleba najväčší kus býva“,  

nakoniec si myslím, ţe to bola správna 

voľba. A som rada, ţe som dostala 

príleţitosť učiť práve v tejto škole. 

Myslíte si, že dnešné deti sú 

výrazne iné ako v časoch, 

keď ste chodili do školy vy?  

Sú iné. Ako telocvikár vidím vo 

veľa prípadoch naozaj slabú 

telesnú zdatnosť a výkonnosť. 

Toto si ja zamladi nepamätám. 

V triede sme mali maximálne 

dvoch ţiakov, ktorým sa aţ tak 

nedarilo, ale napriek tomu sa 

snaţili a „makali“.  

Aké iné povolanie by ste 

robili, ak by ste teraz prestali učiť?  

Skúsila by som trénovať 

plávanie menších detí. 

Vţdy ma však fascinovala 

aj psychológia. Takţe keby 

som nevyštudovala 

učiteľstvo, moţno by som 

sa uberala takýmto 

smerom.  

Aké máte záľuby? 

Ako to nazval náš bývalý 

tréner plávania -   

„gaučing“= to je keď sa 

voľne pohodíte na gauč a dostanete 

ovládač do jednej ruky, plus keksík do 

druhej. Ale stále mám rada šport, všetko 

sa to krúti okolo športu, takţe rada sa na 

to pozriem v telke, rada ho vykonávam. 

Okrem toho si rada pozriem dobrý film, 

ale fakt ţe dobrý, nech to nie je strata 

času. Mám rada filmy podľa skutočných 

udalostí, trilery, drámy, ale aj dobré 

komédie.  

Ste prísnou mamou? 

Áno, aj. I keď skôr sa 

snaţím rešpektovať 

nápady a pripomienky 

mojich detí a hľadať 

prijateľné riešenie pre 

obe strany. 

Vediete svoje deti 

k nejakému športu? 

Deti vediem skôr k 

pohybu, k zdravému 

ţivotnému štýlu. To, ţe 

chodím s nimi na krúţky, 

je preto, aby sa rozvíjali, aby si našli tú 



Domino 4  

9 

činnosť, ktorá 

ich bude 

baviť, aby 

mali radosť z 

pohybu... Veď 

čo sa za mladi 

naučíš, .... . 

Ale je pravda, 

ţe na plávanie 

chodím s nimi 

aj kvôli sebe, 

pretoţe by som bola veľmi, veľmi rada, 

keby sa naučili dobre plávať, nech si vedia 

poradiť aj vo vodnom prostredí (aby si 

sami vedeli pomôcť a zároveň vedeli 

pomôcť aj niekomu inému). 

Cestujete rada? Ktoré 

krajiny ste už navštívili?  

Momentálne necestujem rada, 

pretoţe s mojimi deťmi sa 

stráááášne zle cestuje. Ja uţ 

viem vytesniť ich hádky 

a odšoférujem cestu, ale keď 

manţel šoféruje, tak to uţ 

kričia traja v aute, a to je priveľa.  

Navštívila som málo krajín, asi len 5 či 6. 

Máte nejaký cestovateľský sen?  

Rada by som sa išla pozrieť niekde hore, 

ako je Švédsko, Nórsko, moţnoţe aj na 

Island, ale potom aj niekde do tepla, ako 

Havajské ostrovy alebo Maurícius. Vedela 

by som si predstaviť, ţe tam pôjdem na 

mesiac, dva, tri, štyri, päť, pol roka, do 

smrti. ( smiech) 

Ochutnali ste nejaké exotické jedlo?  

Ani nie. A čo je vlastne dnes exotické 

jedlo? V podstate sa všetko dá uţ aj doma 

pripraviť, všetky suroviny sa dajú kúpiť. 

Niektoré veci by som však nemusela 

ochutnať, ako napríklad mozočky, 

poprípade nejaké chrumkavé chrobáčiky.  

Navštevujete hudobné festivaly? Boli 

ste niekedy na Pohode? Ak áno, ako sa 

vám tam páčilo?  

Hudobné festivaly navštevujem/ 

navštevovala som len v rámci práce, 

keďţe máme s manţelom firmu, v ktorej 

som pôsobila. Na Pohode som bola. Je to 

skvelý festival, čo sa týka organizácie,  

avšak mne moc 

hudobné štýly, 

ktoré sa tam 

prezentujú, nič 

nehovoria.  

Ste 

registrovaná na 

facebooku, 

instagrame či 

iných sociálnych sieťach?  

Som na facebooku, ale nie som tam ani 

aktívna. Nepodkladám za veľmi dôleţité, 

aby som prezentovala, čo som mala na 

raňajky a čo to so mnou urobilo potom 

alebo ukazovala svoje deti, ţe čo všetko 

uţ vedia. Toto 

nepotrebujem.  

Ktoré ročné 

obdobie máte 

najradšej 

a prečo?  
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Ja mám rada obdobie medzi jarou a letom, 

kedy nie je ešte horúco, ale je teplo. Nie 

sú „hice“, ale ani zima. Toto ja mám veľmi 

rada.  

Čo by ste na našej škole zmenili, keby 

ste mali tú možnosť?  

Mňa mrzí malá telocvičňa. Tú by som rada 

vymenila za nejakú väčšiu. Ale 

predpokladám, ţe to sa asi nedá (smiech). 

Nespadá to ani do mojej kompetencie 

a myslím, ţe sa to tu ani nepodarí 

zrealizovať.  

Ak by ste sa mohli stretnúť s nejakou 

významnou osobnosťou z minulosti, kto 

by to bol a prečo?  

Ja sa nechcem stretnúť s nikým. Ešte by 

ma strašil vo sne. 

Obľubený film/seriál? Bratstvo 

neohrozených. 

Obľúbená kniha? Krstný otec, ale 

momentálne čítam len detské kniţky.  

Obľúbený spevák/ka alebo skupina? 

Nemám vyslovene nikoho obľúbeného. 

Obľúbená farba? Uţ pár rokov je to 

fialová. 

Obľúbené jedlo? Hmm. Mám rada ovocie, 

veľmi rada. To by som mohla jesť na kilá. 

Ale nepohrdnem ani pizzou, hamburgerom, 

takţe nie len zdravá strava. 

Obľúbené zviera? Nemám vyslovene 

obľúbené, ale mám rada všetky malinké 

(mláďatká).  

Obľúbené miesto? Posteľ (smiech).  

Obľúbený kolega/yňa? Je tu zopár 

takých, ktorí sú rovnaká krvná skupina. 

Ale mám pocit, ţe tu je to jedna veľká 

rodina (smiech).  

Obľubený šport? Jasnačka, ţe plávanie. 

Okrem toho loptové hry, posilňovanie, ale 

i beh. 

Pani učiteľke ďakujeme za rozhovor i za 

možnosť nahliadnuť do jej súkromného albumu! 

Natália Závodná, Nina Melicháreková, 8.B 
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Recyklujeme alebo ako sme zbierali  

nápojové kartóny  

Nápojové kartóny sú neodmysliteľnou súčasťou našich domácností. 

No pouţité nápojové kartóny sú aj zdrojom cenných surovín. Všetky 

vrstvy kartónu moţno jednoduchými postupmi recyklovať, a tým im 

dať nový ţivot. Preto sa OZV ENVI - PAK a Tetra Pak spoločne rozhodli podporiť ich 

zber. 

Do súťaţe sa mohli zapojiť všetky základné školy 

v mestách Nitra, Banská Bystrica a Trenčín. Počas 

októbra a novembra si ţiaci v domácnostiach 

odkladali čisté prázdne a stlačené nápojové 

kartóny. V termíne od 12. 11. 2018 do 16. 11. 2018 

prebiehal na základných školách zber nápojových 

kartónov. Poverení zamestnanci v kaţdej škole 

tieto nápojové kartóny pri preberaní od ţiakov 

odváţili a zaevidovali ich hmotnosť v kilogramoch. 

Najlepšie školy v jednotlivých mestách súťaţili o finančnú 

výhru 2 000 eur, pričom najlepšia škola zo všetkých 

zapojených škôl získala ešte špeciálnu odmenu 500 eur. 

Celkovo sa do súťaţe zapojilo desať škôl, pričom spoločne sa 

im podarilo vyzbierať nápojové kartóny o hmotnosti 1 616,5 

kg.  

Najlepšou základnou školou v meste Trenčín sa stala tá 

NAŠA - ZŠ Veľkomoravská 12, Trenčín s výsledkom 520 kg vyzbieraných nápojových 

kartónov. Obrovská vďaka patrí nielen našim ţiakom, ich rodičom a starým rodičom, 

ktorí naozaj nezaháľali a poctivo zbierali, umývali a recyklovali, ale aj našim pani 

kuchárkam, ktoré popri práci (ktorej majú naozaj neúrekom) mysleli aj na nás a odkladali 

nám nápojové kartóny, ktoré sme potom spolu s našimi učiteľmi pripravili do súťaţe. 

 

Okrem toho naša škola vyzbierala zo všetkých 

zúčastnených škôl najviac nápojových kartónov, čím 

sme sa stali absolútnym víťazom  a získali sme tak aj 

špeciálnu odmenu 500 eur. V rámci tried sa najviac 

zapojili ţiaci 5.A triedy.  

Spolu sme tak dokázali, ţe sa vieme spojiť 

a postaviť za správnu vec a tým aj pomôcť škole, 

ktorú máme tak radi!  

  

Pripravil: 

Jakub Panák, 6.B 
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Rebeka Stanková, 8.B    

Akú významnú udalosť z našej histórie sme si pripomenuli v októbri?  

Myslím, ţe to bolo výročie SNP. 

Kto bol 1.československým prezidentom?  

Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá sa podieľala na vzniku ČSR?  

Milan Rastislav Štefánik. 

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto výrazy: 

rampouch - pampúch    beruška - lienka 

brambory - zemiaky     leden – január 

tchýně – teta, svokra    zelí – zelenina 

velbloud - ťava                borůvky - černice 

 

 

 

 

 

 

V tomto roku si pripomíname sté výročie vzniku Československej republiky. Pri 

príleţitosti tohto sviatku sme mali 30.11. mimoriadny štátny sviatok, čo pre nás 

znamenalo deň voľna navyše.  Kaţdý, kto dával na hodinách 

dejepisu pozor,  určite vie,  ţe 28. októbra 1918 vyhlásili 

predstavitelia českého národa v Prahe českú samostatnosť a 

30. októbra 1918 sa k nim  Martinskou deklaráciou pripojili aj 

predstavitelia slovenského národa. Takto vznikla prvá 

Československá republika na čele s Tomášom Garriguom 

Masarykom ako prezidentom, predsedom ministerskej rady a 

ministrom financií,  Eduardom Benešom ako ministrom 

zahraničných vecí a vnútra a Milanom  Rastislavom Štefánikom ako ministrom vojny.  

V súvislosti s týmto výročím sme oslovili aj vás, našich spoluţiakov, aby sme si 

preverili vaše vedomosti nielen z uţ spomínaného dejepisu, ale aj vaše znalosti z českého 

jazyka. Správne odpovede porovnáme s vašimi. Čo myslíte, ako vám to išlo ;-)? 

 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme si pripomenuli v októbri?  

Vznik Československej republiky. 

Kto bol 1.československým prezidentom?  

Tomáš Garrigue Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá sa podieľala na vzniku ČSR?  

Eduard Beneš, Milan Rastislav Štefánik. 

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto výrazy:  

 rampouch – cencúľ 

 brambory – zemiaky 

 tchýně –  svokra 

 velbloud – ťava 

 beruška – lienka 

 leden – január 

 zelí – kapusta 

 borůvky – čučoriedky

 

                                                                                         

                                                                                 

 

ČSR 
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Kiara Zajacová, 7.A 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme si pripomenuli v októbri?  

Síce netuším presný dátum, ale asi vznik Československa. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Zeman. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá sa podieľala na vzniku ČSR?   

Žeby nejaký Štefan? 

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto výrazy:                                                

rampouch – obluda    beruška – lienka 

brambory – zemiaky   leden – január 

tchýně – pani, ţena   zelí – zelenina 

velbloud – veľryba   borůvky – čučoriedky 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ariton Sela, 8.A 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme 

si pripomenuli v októbri?  

Vznik ČSR v roku 1918. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Alexander Dubček. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá 

sa podieľala na vzniku ČSR? 

Janko Matuška. 

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto 

výrazy:  

rampouch – ţaba      beruška – princezná 

brambory – zemiaky leden – január 

tchýně – ţena  zelí – zelený 

velbloud – ťava borůvky - čučoriedky 

 
 

                                                                                                                                                            

Lukáš Oravčík, 9.C 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme 

si pripomenuli v októbri?  

Vznik Slovenskej republiky. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

  Eduard Beneš. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá 

sa podieľala na vzniku ČSR? 

Milan Rastislav Štefánik.     

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto 

výrazy:  

rampouch – kapusta beruška – lienka 

brambory – zemiaky   leden – apríl 

tchýně – svokra zelí – kapusta 

velbloud – ťava borůvky -čučoriedky 

                    

Adam Orechovský, 9.B 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme si pripomenuli v októbri?  

Výročie Československej republiky. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá sa podieľala na vzniku ČSR? 

Beneš. 

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto výrazy:                                                

rampouch – cencúľ    beruška – lienka 

brambory – brambory   leden – jar 

tchýně – svokra   zelí – zelenina 

velbloud – ťava   borůvky – čučoriedky 
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Dominik Bulejko, 8.B 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme si 

pripomenuli v októbri?  

30. 10.  boli to dušičky 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Andrej Babiš. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, ktorá 

sa podieľala na vzniku ČSR? 

Ja vôbec neviem, kto sa podieľal. Ale bol to asi 

Andrej Kiska.  

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto 

výrazy:  

rampouch – buchta      beruška – lienka 

brambory – zemiaky         leden – apríl 

tchýně – opatrovateľka    zelí – zelenina 

velbloud – ťava      borůvky -čučoriedky 

 

Patrik Moravčík, 8.A 

Akú významnú udalosť z našej histórie 

sme si pripomenuli v októbri?  

Vznik ČSR – 1918. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Tomáš G. Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, 

ktorá sa podieľala na vzniku ČSR? 

Jánošík to asi nebol, bol to M.R. Štefánik.  

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož 

tieto výrazy:  

rampouch – mucha beruška – lienka 

brambory – zemiaky   leden – január 

tchýně – teta   zelí – zelenina 

velbloud – ťava borůvky -čučoriedky 

 

Michaela Vršková, 9.A 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme 

si pripomenuli v októbri?  

Neviem presný dátum, ale bolo to sté výročie 
ČSR. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Tomáš G. Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, 

ktorá sa podieľala na vzniku ČSR? 

Štefánik.  

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto 

výrazy:  

rampouch – cencúľ beruška – lienka 

brambory – zemiaky   leden – január 

tchýně – svkra  zelí – kapusta 

velbloud – ťava borůvky -čučoriedky 

 

Dária Kutišová, 9.A 

Akú významnú udalosť z našej histórie sme 

si pripomenuli v októbri?  

Sté výročie ČSR a bolo to 28.10. 

Kto bol 1.československým prezidentom? 

Tomáš G. Masaryk. 

Povedz meno ešte aspoň 1 osobnosti, 

ktorá sa podieľala na vzniku ČSR? 

Milan Rastislav Štefánik.  

Myslíš si, že rozumieš češtine? Prelož tieto 

výrazy:  

rampouch – mucha beruška – lienka 

brambory – zemiaky   leden – január 

tchýně – teta   zelí – zelenina 

velbloud – ťava borůvky -čučoriedky 
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Máme „rytierku“ 
 

Vedeli ste o tom, ţe v našej škole 

máme „rytierku“? Aby sme boli presní, 

máme na mysli členku skupiny historického šermu WAGUS. Určite 

ste ich uţ videli na mnohých akciách v meste Trenčín, ako sú 

napríklad historické slávnosti či  v zime Mikuláš, ktorému 

zapoţičiavajú tých najstrašidelnejších čertov ;-). 

Skupina historického šermu Wagus bola zaloţená v roku 1990 v Trenčíne, ale natrafiť na 

nich môţeme aj inde. Mnohokrát je ich jedinou odplatou dobrý pocit a to, ţe vidia radosť 

a šťastie v detských očiach. Pravidelne vystupujú bez nároku na honorár pre postihnuté 

deti, detské domovy, pre mesto, atď.  Ponúkajú historický šerm, gladiátorov, ohňovú šou, 

rôzne divadelno-šermiarske scénky, streľbu, dobovú kuchyňu aj historické tance. 

Vyspovedali sme pre vás riaditeľa skupiny Wagus, jedného z členov,  ako i našu 

ţiačku, ktorá je členkou tejto jedinečnej skupiny. 

 

Rozhovor s Michalom 

Kňaţekom, riaditeľom 

skupiny historickéko 

šermu Wagus n. o. 

Je ťažké viesť takúto 

skupinu? 

Veľmi ťaţké, zodpovedné 

a je to kus obety. 

 

Ako dlho už Wagus funguje? 

Zdá sa mi, ţe 25 rokov, moţnoţe aj viac. 

 

Majú ľudia o tieto historické akcie 

záujem? 

Záleţí od toho, ktorí ľudia -  či členovia, 

alebo diváci. Diváci áno, povedal by som, 

ţe niektorí sú tomu aţ prepadnutí. 

 

Akým historickým obdobiam sa 

venujete? 

Takmer všetkým. Máme radi Rím, meče, 

kordy ... 

 

Čomu ešte sa 

okrem šermu 

venujete? 

Venujem sa 

tancovaniu, 

ohňovej šou, 

bubnom a vareniu. 

 

Kde všade ste účinkovali? Boli ste len 

na Slovensku alebo aj v zahraničí? 

V zahraničí sme boli 25m za riekou 

Dunaj v Rakúsku, aj vo Viedni sme boli, 

potom takmer 1000 km v Nemecku a 

samozrejme na Slovensku. Vystúpili sme 

aj v Poľsku a Česku. 
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Ako sa ľudia môžu pridať k Vašej 

skupine? 

Prídu na tréning, oboznámia sa a pokiaľ 

ich to   zaujme alebo sú vytrvalí, tak tu 

zostanú. 

 

Aká je atmosféra medzi členmi? 

Tak ako všade inde, raz je lepší deň, raz 

horší, sme však priatelia. 

 

Kde vás najbližšie môžeme stretnúť? 

V utorok a vo štvrtok na tréningu. Ha-

ha-ha :-)!  

 

Rozhovor s Rudolfom Kyskom, členom 

skupiny historickéko šermu Wagus n. o.  

 

K Wagusu ste sa 

dostali v 

pomerne zrelom 

veku. Ako? 

Ono je to trochu 

zloţité. Do 

Trenčína som  

prišiel za prácou a 

uvaţoval som, čo 

budem robiť vo voľnom čase. Moţností 

bolo veľa, a tak som vyberal. Našiel som 

si tam športových strelcov, vodný 

motorizmus a  podobné, ale ţiaden z 

týchto športov pre mňa nebol akosi 

dobrý. Predsa len uţ nejaký ten  vek 

mám a uţ nebudem nikdy lepší, len horší. 

A tak som si povedal, ţe šermiari - to je 

pre mňa, ešte som nikdy nič také 

neskúsil a chcem šermovať. A tak som sa 

skontaktoval s  teraz uţ bývalým šéfom 

skupiny Lacom  Sekerkom, ktorého 

kontakt som našiel na nete. 
  

 

 

Ako vnímate Wagus? 

Hmmm, tieţ ťaţká otázka. Ja som totiţ 

prišiel do Wagusu v období, kedy Wagus 

uţ bol na veľmi veľkej úrovni, tí chlapi 

boli zdatní,  mali za sebou uţ veľa rokov 

vystupovania a nie hocikde, boli to chlapi, 

ktorí robili komparz vo filme. No a v 

mojom veku uţ moc nechceli, aby som 

šermoval, aleja som aj  napriek tomu 

šermovať chcel, ale  nakoniec som zobral 

v tejto skupine strelectvo, pretoţe dlhé 

roky som sa  strelectvu venoval, a proste 

nemám problém   vystreliť z čohokoľvek. 

 

Čomu sa v skupine venujete vy? 

No tak momentálne vo Waguse to 

strelectvo mi ostalo, takţe strieľam zo 

všetkých strelných zbraní od 

delobuchov, cez pištole,  pušky no a 

samozrejme tomu šermu som  pokoj 

nedal. Takţe sa venujem šermu a   

pyrotechnickým efektom. 

 

Kde všade ste 

už účinkovali? 

Fuuu, tak toho je 

uţ veľa. 

Trenčiansky  

hrad a všetky 

hrady v okolí, 

Strečno, ale aj  

rôzne 
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kaštiele,ako napríklad Orlové, tieţ  

Budatín. A robili sme aj nejaké 

benefičné akcie pre deti.  

Ako dlho sa Wagusu venujete? 

Do skupiny som prišiel v 2012, 

takţe uţ je to  zopár rokov.   

 

Rozhovor s Patríciou Chlebanovou, 

členkou skupiny historického 

šermu Wagus, ţiačkou 7.C triedy 

 

Máš len 13 rokov. Ako si sa v 

tak mladom veku dostala do 

Wagusu? 

No, ja som sa sem dostala vďaka 

mojej mamine, ktorá tu pôsobí uţ 

dvadsať rokov, teda som s Wagusom  

vlastne vyrastala.  

 

Čomu konkrétne sa venuješ?  

Venujem sa  stredovekej kuchyni, potom 

tancom a niekoľkokrát som si zahrala v 

rôznych scénkach. 

A ešte niekedy, keď nerobíme kuchyňu, 

ale robíme hry, tak ma väčšinou k 

nejakej pridelia.  

 

Čo je podľa teba vo Waguse 

najlepšie? 

Spoznávanie nových miest a ľudí, nálada, 

ktorá panuje na tréningoch a skvelá 

spoločnosť ostatných "mladších" členov. 

 

Spomenula si aj 

mladších členov. Koľko 

takých vás tam teda 

je? 

Myslela som tým deti 

členov - a tých je 

celkovo osem. Ale my, 

staršie detí, ktoré uţ 

normálne vystupujeme, 

sme traja. 

Hrala si už niekedy 

nejakú väčšiu rolu? Ak áno, akú?  

Tak uţ tretí rok hrávam anjela, keď 

robíme Mikuláša v Trenčíne a okolí, ale 

za svoju najväčšiu rolu pokladám úlohu 

Ţofie Bosniakovej (zamlada) v roku 2015 

na hrade Strečno. 

 

Ktoré miesta si už vďaka Wagusu 

navštívila? 

Z hradov to boli Trenčiansky hrad, 

Strečno, hrad Beckov, Čachtický hrad, 

Bratislavský hrad, atď. Z  kaštieľov to 

boli napríklad Dubnický kaštieľ, kaštieľ 

Orlové a kaštieľ Bohunice.  

Potom som bola na Skalke, v 

Trenčianskych Tepliciach, Trnave, 

Drietome, Stankovciach ... 
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Kedy si prvýkrát vystupovala?   

Na pódiu som sa vraj objavila uţ keď 

som mala osem mesiacov a odvtedy som 

tam pravidelne sedela po maminom boku. 

Ale moje prvé vystúpenie bolo v roku 

2014, keď  ma na Mikuláša "náhodne" 

vybrali z davu a strčili do pekla, ha – ha -

ha .   

 

Ako dlho plánuješ zostať vo Waguse?  

Wagus milujem, takţe tu chcem zostať 

čo najdlhšie! 

 

 

 
R I C K É H O  Š E R M U  

W A G U S  

 

 

 

     
 

 

                                            

                   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ďakujeme za rozhovory! Pripravili:  

Martin Kamenec, Andrej Macháč, 5.C, Patrícia 

Chlebanová, 7.C 

  

Martin Rebroš, 5.A 

Kto je to rytier? 

Človek, ktorý bojoval za 

kráľa. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Nie, to by ma nebavilo. 

Ja by som chcel byť 

kráľom. 

 

 

 

Boris Kováč, 4.C 

Kto je to rytier? 

Viem, to je ten, ktorý 

bojuje a má oblečenie. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Nie, lebo by ma zabili. 

 
 

Dominik Jakubík, 4.B 

Kto je to rytier? 

Je to človek, ktorý 

chráni hrad. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Nie, ani za svet! Je to 

náročná práca. 

 

 

Andrej Macháč, 5.C 

Kto je to rytier? 

Človek, ktorý ochraňuje 

hrad. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Ani nie, je to také 

náročné povolanie. 

 

 

Matúš Halgoš, 2.A 

Kto je to rytier? 

Ujo, ktorý bojuje. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Áno, lebo tam môţem 

bojovať a jazdiť na 

koňoch. Mám rád kone! 

 

 

Nathaniel Palák, 3.C 

Kto je to rytier? 

Je to muţ, ktorý 

zachraňuje princezné. 

Chcel by si byť aj ty 

rytierom? 

Ani náhodou ! 
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Naši úspešní žiaci 
 

 V dnešnom čísle nášho časopisu sme poňali predstavenie našich úspešných 

žiakov trošku inak. Ako? Neposlali sme za nimi našich redaktorov, ale nechali sme 

ich, aby sa predstavili sami.  

 

Natália Bakošová, 6.A 

Volám sa Natália Bakošová - mám 11 rokov a uţ od 6 rokov chodím na 

krúţok výtvarnej výchovy. Na výtvarnú chodím spolu s mojou sestrou 

Veronikou. Mojou prvou učiteľkou výtvarnej výchovy bola Deniska 

Svitková Oškrdová, ale potom nastúpil na scénu Alexander ,,Šaňo’’ 

Salviany, takzvaný Pán včiel. Šaňo je môj veľký vzor. Robí s nami rôzne 

techniky maľby, dokonca aj keramiku. Posledné dva roky sa mi darilo a 

vyhrala som 2. a 3. miesto v súťaţi Petrohrad očami detí. Rozhodla som 

sa, ţe budúci rok si pôjdem po 1. miesto ;-).  Oceňovanie sa konalo v 

Lučenci. Keďţe rada maľujem, farby sú môj ţivot. Mám rada 

fialovú, modrú, čiernu a zlatú farbu. Moje najobľúbenejšie jedlo 

je sushi. Mama dokonca robí aj domáce sushi, a to je výborné. 

Okrem výtvarnej výchovy mám rada aj šport. Môj najobľúbenejší 

šport je korčuľovanie nielen na ľade, ale aj na asfalte. Mám psa 

menom Čipo a je to strašný spachtoš. Moja najlepšia kamarátka je 

Slávka Ščuroková, je to veľmi milé a spravodlivé dievča. Spolu so 

Slávkou chodíme do triedy 6.A . Slávka je tieţ umelkyňa a krásne 

kreslí.  

 

Dávid Briatka, 9.A 

Volám sa Dávid Briatka, mám 15 rokov. Mám 16-ročného brata, ktorý 

navštevuje 2. ročník gymnázia. Navštevujem našu školu uţ deviaty rok a 

som aj jej úspešným reprezentantom. Kaţdoročne sa zúčastňujem 

volejbalového, basketbalového a streetbalového turnaja, ale aj  

cezpoľného behu,  v ktorom som získal 1. miesto a prebojoval som sa aţ do 

krajského kola, v ktorom som získal 3.miesto. Športu sa venujem aj mimo 

školy. Hrám za basketbalový  tím IMC Slovakia 

Povaţská Bystrica. Tento klub som 

reprezentoval aj v zahraničí, napr. v Českej 

republike alebo Taliansku. Uţ odmalička sa 

venujem nielen športu, ale i hudbe . Od svojich siedmich rokov 

hrám na akordeón. Moje obľúbené jedlo je losos na tymiáne.  

Mojím snom je dostať sa do Ameriky a určite si pozrieť aspoň 

jeden zápas NBA. V budúcnosti by som chcel byť policajtom alebo vojakom. 
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Ľudské telo je plné zaujímavostí.  A preto vám prinášame niekoľko faktov o 

ľudskom tele, o ktorých ste  pravdepodobne aţ doteraz netušili. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Viete, ţe... 

Zo všetkých cicavcov na svete sú ľudia 

jediné cicavce, ktoré nedokáţu prehĺtať 

a dýchať súčasne. 

Slinné ţľazy v našich ústach produkujú asi 

0,5 aţ 0,7 ml slín za minútu ( aţ 3 ml za 

minútu, keď vidíme alebo jeme dobré jedlo – 

Pavlov podmienený reflex v praxi), čo 

znamená, ţe za deň vytvoríme pribliţne 1,5 

litra slín. Z tohto pohľadu dokáţeme za 

ţivot vyprodukovať toľko slín, ţe by sme nimi 

zaplnili aţ dva bazény. 

Pľúca sa skladajú z 300.000 milónov kapilár 

(drobné krvné cievy), ktoré sa môţu 

rozťahovať. Ak by boli všetky krvné cievy 

z ľudského tela umiestnené za sebou, tak by 

od jedného konca po druhý merali viac ako 

40.000 km, čo by stačilo na obtočenie 

zemegule (40.075 km). 

Keby bolo oko súčasným digitálnym 

fotoaparátom, malo by 576 megapixelov. 

Najväčší podiel prachu na našej posteli, 

stolíku či televízore tvoria bunky, ktoré 

pochádzajú z našej pokoţky. Časti 

pokoţky neustále odumierajú 

rýchlosťou 30.000 aţ 40.000 buniek za 

minútu, čo predstavuje asi 3,5 kila 

ročne. Len za polovicu nášho ţivota 

prídeme o odumreté bunky koţe o 

celkovej hmotnosti 80 kg. 

Aj obezita má svoju výhodu, pretoţe ak 

by mal človek vrstvu tuku o hrúbke 1,20 

metra, bol by nepriestrelný. 

Ţalúdok je plný silnej kyseliny 

ţalúdočnej (HCl), ktorá môţe časom 

rozloţiť aj kosti, ale neboj sa, pretoţe 

sliznice ţalúdka sa obnovuje rýchlejšie 

ako ju stíha kyselina rozkladať. 

Najsilnejším svalom v tele je jazyk, 

najťaţšou kosťou je čeľusť. 

Na úsmev potrebujeme 17 svalov, na 

mračenie sa aţ 43. 

Hoci mozog spracováva signály bolesti, 

samotný mozog ţiadnu bolesť necíti. 

Ľudské kosti sú 4-krát silnejšie ako betón. 

Najpevnejšia kosť v ľudskom tele je 

stehenná kosť. Centimeter kubický 

kosti dokáţe zniesť tlak aţ 500 kilogramov! 

Človek by zomrel z nedostatku spánku skôr neţ 

od hladu. Stačilo by len 10 dní bez spánku, kým 

bez jedla človek vydrţí aj niekoľko týţdňov. 

Kým dočítate túto vetu, 50 000 buniek 

vo vašom tele zomrie a budú nahradené 

novými. 

Pripravila: Natália Pašková, 9.A 
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      Rozhovor s pani učiteľkou 

           Mihaličkovou 

 Našu školu milujeme a chodíme do nej radi aj preto, ţe máme 

jednoznačne tie najkrajšie a najlepšie pani učiteľky! Dôkazom je aj 

pani učiteľka Mgr. Zuzana Mihaličková, ktorá je triednou učiteľkou 1.B 

triedy. Tí prváci sa ale majú, však ;-)?!  

Začítajte sa spolu s nami ďalších riadkov a dozviete sa o pani učiteľke 

mnoho zaujímavého.  

 

Ako si spomínate na svoje detstvo? 

Na detstvo spomínam veľmi rada. Mala 

som všetko, čo som potrebovala. Nič mi 

nechýbalo a rodičia mi dopriali všetko, o 

čo som poţiadala. Veľa 

sme cestovali, a 

to ma baví dodnes. 

Vyskúšala som rôzne 

hudobné nástroje a aj 

športy.  

 

Čím ste chceli byť ako 

malá? 

Učiteľkou a detskou lekárkou. 

 

Ako si spomínate na svoje študentské 

časy? 

Na základnej škole bolo fajn, ale nejako 

extra si to nepamätám. Na 

strednú školu som chodila na 

stavebnú priemyslovku. 

Takţe to bolo veľmi 

zaujímavé, musela som 

rysovať a robiť  také 

všemoţné veci, ktoré som 

nevedela, ale všetci mi 

pomáhali. A na vysokej škole 

bolo najlepšie – študovala 

som,  čo ma bavilo 

(pedagogiku), a to bolo perfektné!  

 

Boli ste vzornou žiačkou? 

Takou priemernou, mávala som aj trojky.  

 

Pamätáte si na 

meno svojho 

obľúbeného 

učiteľa a ktorý 

predmet vás učil? 

Na strednej škole 

to bol Erik 

Vladár, náš 

triedny učiteľ, učil nás angličtinu. Ten 

bol super!   

 

Ktorý vyučovací predmet ste mali 

najradšej a ktorý naopak? 

Z tých všetkých škôl bola 

najlepšia slovenčina. Bolo 

super, keď som trénovala 

nejaké  veci.  Diktáty som 

písala donekonečna, lebo na 

vysokej škole sme písali 

diktáty na A4 a mohla tam 

byť iba jedna chyba alebo 

dve, takţe to bolo ťaţké. 

Musela som si to riadne 
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natrénovať.  Najmenej 

ma bavila matematika. 

 

Myslíte si, že dnešné 

deti sú výrazne iné 

ako v časoch, keď 

ste chodili do školy 

vy? 

Určite sú iné, ako boli kedysi a hlavne 

v tom, ţe nepočúvajú všetko, čo sa im 

povie.  Nemajú také jasné pravidlá,  

striktné  hranice  a v podstate si ten 

svoj ţivot riadia podľa seba.  

 

Aké iné povolanie by ste chceli 

vykonávať? 

Keby som nebola učiteľkou, tak by som 

chcela byť tou detskou lekárkou, 

pediatričkou. 

 

Aké mate záľuby? 

Moja práce je aj mojou záľubou - robiť 

s deťmi.  

 

A mimo školy? 

Rada tancujem, chodím na zumbu a tu 

v škole ešte hrávam volejbal -  to je tieţ 

veľmi dobrá zábava. A baví ma 

všeobecne šport. 

Cestujete rada? 

Áno, cestujem rada. 

Ktoré krajiny ste už 

navštívili? 

Keď som bola dieťa, 

s mojimi rodičmi sme 

cestovali po Európe. 

Chodili sme 

s karavanom 

a zastavovali sme sa v rôznych krajinách. 

Francúzsko a Holandsko sme 

precestovali snáď celé, niekde sme aj 

prespali a  potom sme išli ďalej. 

Momentálne je mojou najobľúbenejšou 

destináciou Írsko, lebo tam mám svoju 

rodinu a veľmi často za nimi chodím. 

 

Máte nejaký cestovateľský sen? 

Chcela by 

som sa ísť 

pozrieť do 

takých 

iných krajín, 

iných 

kultúr, 

ktoré nám 

nie sú také 

známe, ako napríklad Island alebo nejaké 

Thajsko, potom Čína, Japonsko, tieto 

ázijské krajiny by som rada navštívila. 

 

Ochutnali ste niekedy nejaké exotické 

jedlo? 

Jedla som krevety, ale  tie asi nie sú 

exotické. A ešte sushi. Jedávam len 

základné jedlá, iné by som ani nechcela, 

lebo keď to vidím na tanieri, asi by som 

sa toho bála. 

 

Navštevujete hudobné festivaly? Boli 

ste niekedy napríklad na Pohode? 
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Nechodievam na takéto festivaly, ani na 

Pohode som ešte nikdy nebola. 

 

Ste registrovaná na Facebooku, 

Instagrame alebo iných sociálnych 

sieťach? 

Áno, som registrovaná na Facebooku aj 

Instagrame. Sociálne siete pouţívam viac 

menej na reklamu pre moju Školičku. 

 

Ktoré ročné obdobie máte najradšej a 

prečo?  

Všetky, ja milujem kaţdé jedno počasie. 

Dáţď mi trochu vadí, ale je to v pohode, 

dá sa to zvládnuť. 

V lete sa dá kúpať, v zime zasa lyţovať. 

Mám rada, keď padá sneh. 

 

Vieme o Vás, že máte súkromnú školu.  

Aký je rozdiel medzi súkromnou školou 

a touto školou? 

Mám zaloţené také svoje občianske 

zdruţenie,  volá sa Školičkovo. A tam 

keď učím, tak som v popoludňajších 

hodinách s deťmi. Takţe je to také 

zaujímavé, tie aktivity, ale snaţím sa tam 

mať také pani učiteľky, ktoré sa snaţia 

pracovať s deťmi voľnejším štýlom. Deti 

si vedú vyučovanie samé a ony sú tam 

akoby  koordinátorky toho celého.  

Čo by ste na našej 

škole zmenili, ak ste 

mali tú možnosť? 

Asi striktnejšie pravidlá 

pre ţiakov, ale tak isto aj 

pre učiteľov. Bolo by 

jasne dané, čo sa môţe 

a čo nie. Platili by pre 

všetkých rovnako. 

 

Obľúbený film alebo seriál ? 

Prvý bol anglický seriál  s názvom How 

I meet your mother -  ten bol super, je 

to niečo ako seriál Priatelia.  

Mám rada romantické filmy, bojové a 

dobrodruţné filmy  nemám aţ tak rada.  

Obľúbená kniha? 

Momentálne Rozhovory s Bohom. 

Obľúbený spevák, speváčka, skupina? 

Počúvam všetkých rada. 

Obľúbený štýl hudby? 

Pop music, ale vypočujem si aj ľudovky, 

nemám s tým problém,  aj latino hudba 

sa mi páči. 

Obľúbená farba? 

Červená. 

Obľúbené jedlo? 

Nemám, ochutnám čokoľvek. 

Obľúbené zviera? 

Asi psík. 

Obľúbené miesto?  

Podľa mňa je všade dobre, je dôleţité, 

aby sa tam človek cítil dobre. A je to 

jedno, kdekoľvek. 

Obľúbená kolegyňa alebo kolega? 

Nemám nikoho vyhradeného. 

Obľúbený šport. 

Najradšej tancujem tie latino tance, je 

to super! A hneď potom volejbal. 

Ďakujeme za rozhovor i možnosť 

nahliadnuť do súkromného albumu! 

Martin Kamenec, 5.C, Adam Panák, 6.B 
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Predvianočný čas je obdobím, kedy sa v detských očkách odráţa radosť, 

nedočkavosť, zvedavosť a túţba byť so svojimi blízkymi. Aj dospeláci na chvíľku odloţia 

svoje povinnosti a majú viac času, na čo sa ich deti nesmierne tešia. Kaţdoročne 

pripravujú naše pani vychovávateľky i pán vychovávateľ bohatý program, kedy deti môţu  

svojim rodičom i starým rodičom ukázať, aké sú šikovné a čo všetko sa naučili. Poďme sa 

spolu pozrieť, čím prekvapili tento rok 

1. a 2. oddelenie 

Deti z 1. a 2.oddelenia si pripravili pre svojich blízkych 

naozaj pestrý program. Pod vedením detských 

moderátorov zo svojich radov predviedli svoj herecký, 

spevácky, recitačný i tanečný talent a nejednému rodičovi 

pri pohľade na svoje dieťa vypadla od hrdosti a dojatia 

slzička šťastia. Kieţ by bolo takýchto vzácnych chvíľ 

čo najviac!  

 

4. oddelenie 

V piatok 14. decembra 2018 úvodným slovom prítomných privítala vo vianočne 

vyzdobenom oddelení Kristínka Moravčíková.  Program bol 

rozdelený na 2 časti – v prvej z nich vystúpili deti 1. ročníka, 

ktoré bezchybným a milým stvárnením svojich postáv zoţali 

veľký potlesk rodičov i blízkych. V druhej časti vystúpili 

deti 4. ročníka s vianočným pásmom, ktorý prítomným 

ponúkol iný pohľad na najväčší kresťanský sviatok vo svete.  

Na záver deti spoločne zaspievali vianočnú pieseň  Daj Boh 

šťastia tejto zemi. Záver programu a poďakovanie mala v 

rukách Kristínka Moravčíková. 

 

6. oddelnie  

Dňa 20.12.2018 mali ţiaci vianočnú párty vo svojom 

oddelení. V tento vládla v triede príjemnú atmosféru 

a pohoda. Deti si v tento deň okrem pozerania 

rozprávok zamaškrtili aj na dobrotách od mamičiek 

a na pizzi, o ktorú sa postarala rodina Grachová. 

Neskôr si vypočuli koledy a zabávali sa a oddychovali 

na ich koberčeku v triede. Rodičia sa postarali 

o chutné občerstvenie, za čo im patrí veľká vďaka.  
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7. a 8. oddelenie 

Vo štvrtok 13.12.2018 sa leskli oči všetkým, ktorí sa prišli do 

školskej jedálne pozrieť na vianočnú besiedku detí zo 7. a 8. 

oddelenia ŠKD. Po vianočnom príhovore sa deti predstavili v rôznych 

číslach -  zahrali scénky, zarecitovali vianočné básničky, zatancovali 

na tóny piesne Last Christmas a v závere zaspievali anglickú 

vianočnú pieseň. Bodkou za krásnym popoludním bola spoločne 

zaspievaná  pieseň Každý deň budú vraj Vianoce. Deti boli za svoju snahu odmenené 

obrovským potleskom. 

 

 

 

Našich najmladších spoluţiakov sme sa spýtali, aké prekvapenie si našli tieto Vianoce pod 

stromčekom. Ale museli poslúchať;-)! 

                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Adam Hromádka, 1.A 

Dostal som autodráhu,  

s ktorou sa jazdí, 

potom som dostal 

takého robota, ktorý 

ide po čiernej dráhe a  

vie rozprávať. A  viac 

si nepamätám. 
 

 
Karolína Kapuš, 1.D 

Ja som dostala malé 

zvieratká, bábiku 

Enchantimals so 

zvieratkami a potom 

uţ nič.   

 

 
Tamara Chmelinová, 2.B 

Od Jeţiška som 

dostala sadu na sliz, 

sadu na mydlá, 

farbičky, gumu,  

strúhadlo, nožnice 
a lepidlo, omaľovánky 
a farebné papiere. 
 

 

 
Sebastián Somr, 2.B 

Pod stromčekom ma 

čakal robot Optimus  

Prime, dostal som tieţ  

tablet a ešte novú 

školskú tašku.  

 

 

 

 
Olívia Olišová, 2.B 
Dostala som novú 
tašku, elektrickú kefku a 
600 modelov gélových 
pier. 

 
Alex Paluš, 1.B 

Dostal som na Vianoce 

megafón, ktorý mení 

hlas a okuliare, ktoré 

majú nočné videnie. 

 

 
Eliška 

Švajdleníková, 1.B 

Jeţiško mi priniesol 

lego a ešte ďalšie 

lego s kajakom. 

Pripravili: Sofia Bulejková, Patrícia Masácová, 9.B 

 
Hanka Talábová, 2.B 

Pod stromček som 

dostala kniţky, 

pomôcky do školy 

a veci na oblečenie. 
 

Sára Benková, 1.C 

Od Jeţiška som dostala Cupcake  

bábiku, koníkov, keramické štúdio  

a lego. 

                                Aneta Hanáčková, 1.D 

                            Ja som dostala od Jeţiška  

                          takú opičku na prst, volá  sa  

                           Prstík, potom také pokusy  

                           a kniţku. 
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   Vianočná pošta do Hospicu  

         milosrdných sestier 

Vianoce sú sviatkami, kedy by mali ľudia pociťovať blízkosť 

milovaných a tráviť tieto nádherné sviatky v kruhu najbliţších. Nie 

kaţdý však má to šťastie. Niekedy ľuďom skríţi a prekazí plány 

preţiť krásne sviatky choroba, často tak váţna, ţe nevedia, či 

nejaké Vianoce ešte vôbec zaţijú. 

S deťmi sme sa preto pred 

sviatkami rozprávali, aké dôleţité 

je váţiť si svoje vlastné zdravie a 

dbať oň. Rozprávali sme sa taktieţ o ľuďoch, ktorí 

nebudú mať také šťastie ako my a sviatky strávia 

pripútaní na lôţko. Chceli sme im nejakou formou 

vyčarovať úsmev na perách aspoň na malú chvíľku a 

dať najavo, ţe existujú ľudia, ktorí nemyslia iba na 

predvianočný zhon a nákupy, ale pomyslia aj na nich. 

Pretoţe o tom sú pravé Vianoce, nie o darčekoch, ale o 

blízkosti a súdrţnosti ľudí. Veríme, ţe kresby, ktoré 

sme im zaslali, ich aspoň trošku potešili. Na oplátku za 

naše kresby, sme dostali krásne poďakovanie na 

internete, ktoré napísali milosrdné sestry, ktoré sa o 

pacientov s láskou starajú. Deti netreba veľmi 

vychovávať, treba pekne ţiť a oni sa pridajú. Preto im 

ukazujme dobré skutky a činy v praxi :-) . 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

. 

Mgr. Barbora Hargašová 

 

Terézia Drienková, 6.B 

Včera som pomáhala 

mojej babke s varením 

a domácimi prácami, lebo 

má problémy i s nohami. 

 

 

Kristián Kosík, 6.B 

Naposledy som 

pomohol jednej 

babičke s nákupom, 

odniesol som jej ho 

domov. 

 

Sára Kosáková, 6.B 

Minulý týţdeň som 

pomáhala vytlačiť 

jedno auto, ktoré 

zapadlo v snehu. 

 

Jakub Holíček, 6.B 

Často pomáham môjmu 

dedkovi na záhrade. 

Väčšinou mu pomáham 

s rúbaním dreva, a tak 

podobne. 

 

Pripravila: Natália Kotlebová, Katarína Blašková, 9.A 
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Vlastná tvorba 
 Kaţdý z nás má na niečo talent a tak to má byť. Neexistuje človek, ktorému by 

šlo úplne všetko na 100%. Báseň skúšal napísať snáď uţ kaţdý. Niektorým to šlo viac, 

iným menej. Dnešné tvorivé okienko venujeme našim deviatakom. Väčšinou tu 

uverejňujeme práce našich ţiakov. No nakoľko sme zistili, ţe ani pani učiteľky 

nezaostávajú v básnickom talente, prinášame vám dnes báseň od pani učiteľky Mgr. Evy 

Kuníkovej, ktorú napísala pre svoju triedu 9.C. Pripájame aj jednu báseň od našej 

šéfredaktorky, ktorú  napísala pre svojich ţiakov z 9.A triedy na začiatku školského 

roka.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DEVIATACI VEĽKÍ, MILÍ, 

ODDÝCHNUTÍ, PLNÍ SILY. 

 

ČAKÁ VÁS ŤAŢKÝ ROK, 

VEĎ UROBÍTE PRVÝ KROK 

DO ŢIVOTA ĎALŠIEHO, 

VERU O NIČ ĽAHŠIEHO. 

 

PRAJEME VÁM 

SILU, VOĽU, CHUTI VEĽA – 

NECH DOTKNETE SA ÚSPEŠNE 

SVOJHO CIEĽA. 

 

NENECHAJTE VŠETKO NÁHODE 

A UŢITE SI TENTO POSLEDNÝ  ROK 

V POHODE ! 

 

 

Milé deti, 

čas opäť tak rýchlo letí. 

Prázdniny nám uleteli 

rýchlejšie,  neţ by sme chceli. 

Teraz Vás uţ opäť čaká „mučenie“, 

učitelia,  kamaráti a milované učenie! 

Ja Vám všetkým môţem sľúbiť písomky a 

diktáty, 

z vašich známok opäť bude niekto veľmi 

dojatý . 

Stretneme sa všetci spolu na triednickej 

hodine, 

budete sa všetci učiť s radosťou, nie 

povinne. 

V pondelok sa uvidíme,  radosť bude 

veľká, 

najviac sa uţ na Vás teší 

triedna učiteľka. 
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Výtvarné práce 
 

Kaţdoročne sa naši ţiaci prihlasujú do výtvarnej súťaţe s názvom Petrohrad 

očami detí a posledné roky máme v našich radoch i víťazov tejto súťaţe. Poslaním 

súťaţe je upriamiť pozornosť súťaţiacich na Petrohrad ako na mesto celosvetového  

významu, ktoré je jedným z najkrajších miest na svete  označované aj ako Benátky 

severu. Historické jadro mesta patrí do zoznamu Svetového dedičstva UNESCO. Poďte 

sa spolu s nami na najzaujímavejšie práce tohto ročníka z radov našich ţiakov. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

             

 

 

 

 

 

 

                                                                                         

 

 

                

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                             

Natália BAKOŠOVÁ, 6.A                     

Sára KOSÁKOVÁ, 6.B 

Eliška PODOLÁKOVÁ, 7.B      

Jakub ŠKÝVARA, 7.B 

Sabína JANIŠOVÁ, 7.B 
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Janka HORVÁTHOVÁ, 8.C 

Natália ŠVANĆÁRKOVÁ, 7.C 

Natália BAKOŠVÁ, 6.A 

 

 

      

 

 

 
 

Nina BRETSCHNEIDEROVÁ, 7.B 

 

Nina BRETSCHNEIDEROVÁ, 7.B 

 

Nina KŇAZOVČÍKOVÁ, 8.C 

Pripravila: Natália Závodná, 8.B 
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Zabavte sa 

1. Nájdi 15 rozdielov 

 

2. Jednoduchá detská hádanka, kvôli 

ktorej sa hádajú aj dospelí. Dokážete 

ju vyriešiť? Napovieme, že 16 nie je 

správna odpoveď. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Do ktorej strany ide autobus? 

 

4. Na akom čísle parkuje  auto? 

 

 

Správne odpovede: 2. 14 - všimnite si, že v poslednom riadku sú iba 3 banány a polovica kokosu. 3. Doľava. Keby išiel doprava, bolo by mu vidieť dvere. 4. Auto parkuje na mieste č. 87 (pozrite sa na obrázok dol  hlavou). 

Pripravila: Patrícia Chlebnová, 7.C 
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Zasmejte sa 

 

Prečo chodia policajti na hliadku vo 

dvojici? 

– Jeden pozná cestu tam 

a druhý späť. 

 

Prečo nosí policajt zbraň? 

– Aby sa ubránil, keď ho 

napadne myšlienka.  

 

Aký je rozdiel medzi ťavou a človekom? 

– Ťava vydrţí týţdeň pracovať bez pitia. 

Človek vydrţí týţdeň piť bez práce. 

 

Viete prečo sa Janko Hraško nesmie 

sprchovať?  

- Lebo by naklíčil. 

Ide ťava po púšti a stretne agenta 

Jamesa Bonda. Agent sa predstaví:  

-Bond! James Bond!  

A ťava slušne odpovie:  

- Bloud! Velbloud! 

Vnúčik sa chváli babke: 

- Babka! Babka! My si ideme kúpiť blu – 

ray.  

- Kupujte si, čo chcete, ja to kŕmiť 

nebudem! 

 

Ţena píše list: Milý Jeţiško, tento rok 

by som si pod stromček prosila tučnú 

peňaţenku a štíhlu postavu, ale, prosím 

nepopleť to ako minule.  

Ako sa dá pomocou vody získať svetlo? 

Umyjeme okno.  

Manţelia sa vyberú do kina.  

Pokladník sa pýta: Dvakrát?  

Muţ: Áno.  

Pokladník: Hobit?  

Muţ: Nie, to je manţelka. 

 

Príde Janko domov zo školy a hovorí 

svojej mame: Mami, predstav si, ţe som 

dostal jednotku.  

Mama: Váţne? 

Janko: Nie, iba si to predstav.  

 

Ja športujem len rekreačne - vrhám 

tieň,  pozerám do diaľky,  skáčem do 

reči a leziem na nervy.... 

Počas letu sa pokazilo lietadlo a letuška 

pokojným hlasom hovorí:  

- Váţení cestujúci, zostaňte na svojich 

miestach, nesťaţujte identifikáciu! 

 

Keď plávanie zoštíhľuje, čo robia 

veľryby zle? 

 

Po prehratom zápase v boxe utešuje 

tréner boxera:  

- Ale v druhom kole si ho riadne 

vystrašil. 

Váţne? Áno, myslel si, ţe ťa zabil. 

 

Sudca hovorí zlodejovi: - Keď ste naozaj 

našli ten prsteň, prečo ste ho 

neodovzdali na polícii?  

- Lebo na ňom bolo vyryté: ~Navţdy 

tvoj~.

Pripravil: Martin Kamenec, 5.C 
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